
Klíčové body mé kariéry

Václav
Štraub
Kurátor chovu ptáků, 
Zoo Zlín-Lešná

Mým největším
pracovním úspěchem je
to, že mohu dělat práci,
kterou mám velmi rád.

Nástup na pozici
chovatele v Zoo 

Zlín-Lešná

Můj
pracovní
den

Zoolog v zoologické zahradě má na starost především
management chovu zvířat, ale také se zabývá tím, jak
naše zvířata žijí, jak bydlí. V neposlední řadě  se starám
také o personální záležitosti. Dá se říct, že polovina mé
práce je kancelářská a polovina je práce se zvířaty. Každý
den je tedy jiný.

Václavova profesní historie
Vystudoval na Tauferově střední odborné škole v Kroměříži, která se zaměřuje

na přípravu studentů v oblasti veterinární prevence.

Absolvoval pracovní stáž v Angkor center for conservation of Biodiversity                     

v Kambodži na pozici hlavního chovatele.

V Zoo Zlín-Lešná působil na pozici chovatele a inspektora chovu ptáků.                    

V současnosti pracuje jako kurátor chovu ptáků, plazů a ryb.A
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Maturita na Tauferově
střední odborné škole
veterinární, Kroměříž

2003 2003 2012

Pracovní stáž v Angkor
center for conservation

of Biodiversity v
Kambodži

2018

Nástup na pozici
kurátor chovu ptáků,

plazů a ryb v Zoo
Zlín-Lešná



Jako malý jsem chtěl být tygrem, ale
když mi maminka vysvětlila, že to
nepůjde, rozhodl jsem se se zvířaty
alespoň pracovat.

Čím jste chtěl být jako malý?

Setkávám se ve své profesi s takovou
různorodostí zvířat, že bych nerad
vybíral jedno. Mám rád všechny
živočichy a přírodu.

Jaké je vaše oblíbené zvíře?

Inspiroval vás k profesi zoologa někdo
v rodině? 

Rozmanitost. Možnost dostat se ke
zvířatům, ke kterým se člověk běžně
nedostane. Je to jiné, nestandardní,        
a proto mě to tak hrozně baví.

Co máte na své práci nejraději?

Co dalšího nám 
Václav řekl:

U zvířat je potřeba nejen
citlivé oko a ruce, 
ale i fyzická síla. 

Jaké vlastnosti by měl člověk mít, aby
byl dobrým zoologem?

Měl by mít oči stále otevřené při péči o
zvířata. Měl by se snažit zlepšit jim
životní pohodu, starat se o ně co
nejlépe. Jak jsem řekl, být zoologem
neznamená jen práce se zvířaty. Je
tedy potřeba i nějaká psychická
odolnost. Fyzická síla se také hodí.

Co vás na vaší práci nejvíce
překvapilo?

Já jsem se na tuto práci připravoval od
základní školy, nebylo tedy mnoho věcí,
které by mě mohly překvapit. Možná
jedno překvapení - k jaké skupině  
zvířat mě práce přivedla. Ptáci mě
dříve příliš nezajímali, pak jsem ale
poznal, jak je práce s ptáky variabilní.

To rozhodně ne. Tatínek je slévač a
maminka pracuje v bance. Jsem taková
bílá vrána rodiny.


